
   

Vragen Commissie Bestuur 8 september 2023  
 

Vervolg vragen Wim Kok (SGP), over Brief GS van 18 juli 2023 over jaarstukken ZEH, Evides en GBE 
Aqua over boekjaar 2022 (359587), agendapunt 9.1 

 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
In reactie op het antwoord van GS op onze eerder gestelde vragen, specifiek het antwoord 
op de 3e vraag inzake het Gemini hebben wij de volgende vervolg vragen: 

 

4. Hoe groot is de mogelijke financiële impact van dit contract op de resultaten van ZEH? 
Wij zien graag een aantal scenario’s vanuit de aanwezige onbalans op basis van de 
energieprijzen afgelopen 2 jaar.  

Omdat ZEH op dit moment juist druk bezig is met de overdracht van het 
contract (nog als onderdeel van de verkoop Wholesale) kunnen we op dit 
moment geen informatie delen over de verwachte winstgevendheid van dit 
contract. Mocht de overdracht van het contract onverhoopt niet doorgaan 
dan zullen we hier apart op terugkomen. 

5. Welke investering is met dit contract gemoeid en stel dat Gemini (contract) ‘omvalt’ wat 
is dan de financiële impact c.q. ‘desinvestering’? 

Het contract heeft geen boekwaarde c.q. hier is geen investering mee 
gemoeid geweest. 

 




